
Referat af bestyrelsesmøde afholdt på SKRK onsdag, den 18. maj 2021 
 
Til stede er Anne, Kristoffer, Lone, Brian og Martin. 
 
Maria og Nikoline har ønsket  at deltage og kommer på som punkt nr. 1. 
 
Maria vil gerne sælge sit yder nr. Hun har tre prioriteter som hun fremlægger, men har ikke 
travlt med at få det afviklet.  Både Maria og Nikoline er særdeles positive omkring SKRK, vore 
facilliter, hjælpere og område. De fremlægger en planche over ride fysioterapiens oversigt, 
men gør opmærksom på at de er bekymrede for antallet samt alderen på de heste, vi har. 
 
Samtidig bliver der talt om, at Isabella har sagt op, hvor der skal findes en afløser for hende. 
Martin vil gerne, at Maria og evt. Nikoline tager del i ansættelsen af en ny ”Isabella”, da de 
også har ønsker hertil. 
 
Vi taler om hvorledes, vi får lavet et flow i udskiftning/tiltag af flere/nye elev/ridefys heste. 
Evt. et samarbejde, hvor daglig leder får ansvaret for uddannelse heraf. 
 
Referat fra sidste bestyrelsesmøde afholdt den 21/4-2021 er enstemmigt godkendt. 
 
Vi vil gerne invitere ridefys afdelingen med måske et par gange om året til bestyrelsesmøder 
for at høre og vise, at vi gerne vil høre deres ønsker for evt. ændringer og tiltag i ridefys. 
 
Tidsplanen for halbyggeriet skrider fremad stort set som planlagt. 
 
Gennemgangen af årsregnskabet er endnu ikke muligt, da revisoren har lagt sig syg. Vi 
afventer. 
 
Lisa Nilsson har sagt ja til at træde ind i sponsorudvalget 
 
Det aftales at der skal laves autosvar på vores hovedmail med forventet svar indenfor x antal 
dage. Anne og Martin tager sig af dette snarest. 


